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Geachte raads- en commissieleden, 

 

In deze brief beantwoorden wij de vragen (hieronder cursief) over een tussentijdse update GAD, die per 

mail zijn ingediend op 20 juli door de fractie VVD, op basis van artikel 41 van het Regelement van Orde.  

 

 

1. Kan het college bij de regio nagaan wat de cijfers over de eerste 6 maanden van 2022 zijn v.w.b.: 

• Groente-, fruit- en tuinafval (GFT) 

• Papier en karton 

• PMD 

• Fijn huishoudelijk restafval 

En hoe deze zich verhouden tot de eerste 6 maanden van 2021. 

Uit de voorlopige Grondstoffenbalans 2022 (t/m tweede kwartaal) blijkt dat bijna alle 

afvalstromen een daling laten zien. De totale hoeveel ingezamelde afval is gedaald met 9%, in de 

eerste zes maanden van 2022 vergeleken met dezelfde periode vorig jaar.  

- Hoeveelheid Groente-, fruit- en tuinafval (GFT) is gedaald met 18%. De hoeveelheid 

gebracht Tuinafval is daarentegen als één van de uitzonderingen gestegen met 9%. 

- Hoeveelheid Papier en karton is gedaald met 9%. 

- Hoeveelheid PMD is gedaald met 10% 

- Hoeveelheid fijn huishoudelijk restafval is nagenoeg gelijk gebleven 

 

 

 



Hieronder volgt een eerste duiding van deze voorlopige cijfers.  

• De hoeveelheid PMD is gedaald, door het statiegeld op kleine flesjes en omdat er meer 

PMD in het restafval komt. In de afgelopen jaren hebben de inwoners PMD goed 

gescheiden. 

• De hoeveelheid van het papier en karton neemt in de afgelopen jaren af en de daling 

past in deze trend. Daarbij verandert ook de verhouding tussen papier en karton, naar 

steeds meer karton.   

• De hoeveelheid restafval is ongeveer gelijk gebleven, terwijl dit vanuit de 

milieudoelstelling zou moeten afnemen. In de coronajaren zagen we een toename van 

het restafval, onder meer door het thuiswerken en de horecasluiting. Voor corona was er 

een dalende trend voor restafval. Een mogelijke verklaring voor het gelijk blijven van de 

hoeveelheid restafval is de veranderende frequentie;  restafval wordt nu iedere twee 

weken opgehaald, voorheen was dat iedere drie weken. Er zit nu meer PMD, GFT en 

papier in het restafval, mogelijk omdat er vaker ruimte is in deze kliko. 

 

Wij maken ons zorgen om het halen van onze milieudoelstellingen en zullen dit met de GAD 

bespreken.   

 

2. Wil het college in navolging van motie M20/85 (wederom) met de GAD in gesprek gaan over het 

inzamelen van afval in de spits? Volgens uw antwoord d.d. 27 mei 2021 wordt er op de volgende 

wegen geen afval ingezameld tijdens spitstijden: Joh. Geradtsweg, Insulindelaan, 

Diependaalselaan, Jan van der Heijdenstraat, Godelindeweg. Deze lijst van wegen is te beperkt; 

het betreft grotendeels alleen een deel van de buitenring. De binnenring, en de radiaalwegen 

zoals (niet limitatief) de Emmalaan, Larenseweg, Neuweg, Havenstraat, Lage Naarderweg, 

Vaartweg en Minckelerstraat staan er niet tussen, terwijl het laden van afval op die wegen ook 

voor overlast zorgt; met regelmaat staan er lange files vanwege een ladende GAD-wagen. We 

ontvangen hier nog steeds vaak klachten over van inwoners. Ter informatie: wij vragen aandacht 

voor dit probleem sinds oktober 2017. 

Ja, het college wil in gesprek gaan met de GAD over het halen van de milieudoelstellingen en de 

effecten van de vanwege bezuinigingen gewijzigde inzamelkalender, zoals die bij de 

beantwoording van vraag 1 duidelijk zijn geworden. Het gesprek zal dan niet gaan over de 

routes, want dit zou een herhaling van zetten zijn. Immers, in het verleden zijn bestuurlijke 

afspraken gemaakt en op verzoek van de raad is dit gesprek een jaar geleden opnieuw gevoerd. 

Resultaat is dat de binnen- en buitenring vrijwel geheel worden gemeden tijdens de ochtendspits 

en dit ook geldt voor diverse radialen, zie ook onze brief van 27 mei 2021 met ook de 

afgesproken routes in bijlage 2. In deze brief zijn we ook specifiek ingegaan op de situatie aan de 

Kamerlingh Onnesweg, waar de GAD in de ochtendspits kliko’s leegt. Deze weg heeft voor een 

lengte van 500 meter géén ventweg, waardoor er hier wel op de ring wordt ingezameld. Dit 

leidde vorig jaar niet tot verkeershinder, dat was tijdens de afsluiting van de Oosterengweg, voor 

de werkzaamheden aan de Alexiatunnel. Ook nu de tunnel sinds deze zomer geopend is, zien we 

geen effect van de inzameling door de GAD op de doorstroming in de spits op de buitenring.   

 

De vorig jaar gemaakte afspraken met de GAD over de routes betekenen een verdere inperking 

voor de GAD, ten opzichte van eerdere afspraken. Daarnaast rijdt de GAD niet langs scholen, 

tijdens het begin en einde van de schooldag. Verdergaande beperkingen in de ophaalroutes 

verhouden zich niet tot de bedrijfsvoering van GAD en zullen tot (onevenredige) kostenstijgingen 

leiden.  

  



In de spits rijden er dus voornamelijk andere vrachtwagens, zoals bezorgdiensten en particuliere 

inzamelvoertuigen voor bedrijfsafval. Het effect van de GAD huisvuilinzameling op de 

doorstroming op de binnen- en buitenring is al zoveel mogelijk geminimaliseerd.  

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 

 


